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Bethlenfalván, a Mikes Kelemen utca végén jobb oldalt épül egy ház. Az építkezésen dolgozó
munkások úgy tudják, Benedek Árpád Csaba udvarhelyi alpolgármester hajléka lesz. A
környéken lakók is úgy tudják. Csak épp a polgármesteri hivatal építkezési engedélyes
Excel táblázata
nem tud erről a házról semmit.

  

A táblázat egyébként tud az alpolgármesterről és annak telkéről, 2012-ben ugyanis Benedek
engedélyt kért, hogy a Mikes Kelemen utca szám nélküli címen ideiglenes kerítést és
szerszámos vityillót építsen, összesen 5000 lej értékben.

  

  

Megfordult a fejünkben, hogy esetleg ez az épület lenne a szerszámos házikó, de akkor vajon
mekkora lesz mellé a lakóház? Egyébként sem valószínű, hogy ez a szerszámos kuckó, mert
ennek értéke több tízszeresen meghaladja az engedélybe írt 5000 lejt. Többször is átfutottuk az
építkezési engedélyek listáját, de erről az épületről semmit, de semmit nem találtunk.
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http://www.varoshaza.ro/varoshaza/kozerdeku/epitkezesi-engedelyek/
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Az alpolgármestert nem sikerült elérnünk, hívásainkra csak a robot válaszolt, jövő hétig
megpróbáljuk még felvenni vele a kapcsolatot.

  

De hogy a Mikes Kelemen utcai telek a Benedeké, az a vagyonnyilatkozatából is kiderül . Ezek
szerint az alpolgármester feleségével közösen vásárolt 2007-ben egy 1820 négyzetméteres
telket a Mikes utcában, majd ezt megtoldotta 2013-ban egy újabb 4000 négyzetméterrel.

  

 

  

  

A környékbeliek azt állítják, tudják biztosan, hogy ez az alpolgármester telke, 2014 nyarán
vették észre az építkezést, és meg vannak győződve, hogy Benedeknek nincs rá engedélye, hi
sz egy szomszédos telek tulajdonosa is próbált engedélyt kérni építkezésre, és nem
adtak neki
. Több változatot is hallottunk, hogy miért nincs, és nem is lehet Benedek Árpád Csabának
engedélye oda, de hogy szakszerű választ kapjunk, inkább megkérdeztük a város főépítészét.

  

Farkas Domokos azt nyilatkozta, nem tud semmit erről a házról, ki kell mennie terepre,
megnézni az építkezést, hívjuk vissza jövő héten. Vissza fogjuk hívni, és ismét jelenkezünk az
újdonságokkal.

  Mire vár? PUG-ra?

  

 2 / 3

http://www.varoshaza.ro/wp-content/uploads/2013/09/Benedek_Arpad_Csaba_2014.pdf
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Egyébként nagy valószínűséggel nem Benedek az egyetlen, aki meglehet, arra vár, hogy a
megyei tanácsnál elakadt udvarhelyi általános városrendezési tervet (PUG) végre
elfogadják
, 40 százalékkal bővítve a város beépíthető belterületét. Minden bizonnyal van még jó néhány
ház a városban, mely törvénytelenül épült, és várja az új PUG-ot, hogy tulajdonosai
fellélegezhessenek.

  

Az ügy pikantériája csak annyi, hogy Benedek Árpád Csaba a tavalyi nyár végén létrehozott ille
gális építmények lebontásáért felelős bizottság elnöke
.

 3 / 3


